

香港海關率領香港AEO代表團到深圳考察及交流

Hong Kong Customs led the HK AEO delegation to visit and exchange at Shenzhen



在國家海關總署的全力支持下，海關貿易關係及公共傳訊科高級參事李志銘先生於12月18日率領一眾海關人員及香港AEO代表團到「中國海關AEO實訓基地(深圳)」進行考察及交流。

早前，兩地海關簽訂了《粵港澳大灣區AEO合作備忘錄》，以深化在粵港澳大灣區內的AEO合作。是次活動讓香港AEO代表團到「中國海關AEO實訓基地(深圳)」進行考察，並與內地海關人員就內地AEO計劃的最新發展進行討論及交流，使他們更直接地了解內地AEO計劃的優惠及認證標準，有助他們更清晰掌握申請要求。

With the support of Mainland Customs, Mr Lee Chi-ming, Senior Superintendent of the Office of Trade Relations and Public Communication of the Hong Kong Customs, led a group of customs officers and Hong Kong AEO delegation to visit the "China Customs AEO Training Base (Shenzhen)" and exchange on 18 December 2024.

The two Customs administrations signed the "MoU on Enhancing AEO co-operation in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area" earlier, with an aim to deepening the AEO cooperation within the Greater Bay Area. This activity allowed the Hong Kong AEO delegation to visit the "China Customs AEO Training Base (Shenzhen)" and engage in in-depth discussions and exchanges with the officials of Mainland Customs regarding the latest development of the AEO Programme of Mainland China. It provided the Hong Kong AEOs with a direct understanding of the benefits and accreditation standards of the AEO Programme of Mainland China, thereby enabling them to better understand the accreditation standard.

💡 AEO話你知 AEO let you know



「中國海關AEO實訓基地(深圳)」從2024年7月1日起開始對外培訓，基地設有政策宣貫區、實景教學區及課堂教學區，以宣傳海關信用管理政策和規章制度，指導企業正確理解AEO認證標準。

The "China Customs AEO Training Base (Shenzhen)" provides external training since 1 July 2024. It is equipped with policy publicity area, situated demonstration area and classroom teaching area, with an aim to promoting customs compliance and guiding enterprises to understand AEO certification standards thoroughly.

聯絡我們 Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

